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     Särskilt yttrande 

Kultur- och fritidsnämnden 2024-05-20 
 

Ärende   §48 Ordförandeuppdrag, Kulturbibliotek 
 
Vi i miljöpartiet yrkade bifall på samtliga 5 ordförandeförslag på dagens nämnd. Allt 
kan inte göras på en och samma gång utan vissa förslag har sin tid. Vi i gamla styret har 
haft många olika förslag vad vi kan göra framåt, dessa 5 är frågor som har pratats om i 
olika forum. Det är tråkigt att se att blivande ordförande i nämnden inte ens vill 
debattera förslagen och vår gamla samarbetspartner Socialdemokraterna väljer att tiga 
under samtliga 5 punkter.  
 
Är det så att nya styret inte har högre ambitioner än det som står i deras ”Politiska 
plattform” som släpptes 15 maj 2024. Det enda förslag som inte redan är beslutat, 
överenskommet och tillhör kultur- och fritidsnämnden är ”1-2 utegym”. På 2 år. Det är 
inte konstigt att blivande ordförande redan nu förespråkar att nämnden i Juni ställs in, 
nya styret verkar inte ha ambitioner att göra några större förändringar. Om inte annat ett 
mycket bra betyg till föregående styre. 
 
Varför inte ta en konstruktiv debatt kring dessa 5 förslag? 
 
 
När MP och S satt i opposition skrev S ett förslag om Sportotek som senare blev 
verklighet genom fritidsbanken. Att vi i gamla styret har fått vara med och ta fram 
fritidsbanken är något som vi i MP är stolta över. Nästa steg i den inom samma område 
skulle kunna vara ett Kulturbibliotek. Vi hade chansen ikväll att kunna ta ett första 
beslut i en verksamhet som skulle kunna skapa förutsättningarna för fler att kunna delta 
i ett kulturutbud som är långt ifrån gratis.  
 
 
 
 
för Miljöpartiet de gröna i Tyresö 
 
Mikael Ordenius, Vice ordförande Kultur- och fritidsnämnden   


